
Den Konservative Vælgerforening Aalborg 

Bestyrelsesmøde – referat 

 

      

Tid og sted:  

06-08-2024 kl. 19:00-21:00 

 

Deltagere:  

Bestyrelse: Peter Brix (formand), Michael Thorvig (næstformand), Pia Wagner Thiessen, Lene Burchardt, 

Line Rishøj, Søren Faurholt, Christian Strier Nyholm Jacobsen  

Suppleanter uden stemmeret: René Flou Nielsen, Thomas Hust  

KU-repræsentant med stemmeret: Jeppe Kousgaard Jacobsen,  

KS-repræsentant uden stemmeret: Valdemar Mejlholm 

 

Dagsorden:  

1. Velkomst og godkendelse af dagsorden  

Der tilføjes et punkt ”orientering fra KS” under punkt 2. 

 

2. Orienteringer fra: 

a. Formanden 

Medlemsstatus: Dd. er vi 225 medlemmer. Siden sidst: 2 indmeldte og 1 udmeldt. 

Der har været møde i storkredsen, og formanden orienterede herfra. Mona Juul deltog den 

første time. Næste møde er den 9. september. 

 

b. KU 

Der har været afholdt sommerfest med 18-20 deltagere. 

Den planlagte sommerhustur er udskudt til foråret 2025. 

Der er 6-8 KU´ere, der gerne vil deltage i landsrådet.  

 

c. Kasserer 

Pt. har vi indestående på 159.700 kr. Der skal bruges 105.000 kr. i 2024, og der er brugt 

48.000 frem til nu, det betyder at der skal bruges 57.000 kr. resten af året. 

Der er brugt 22.000 på EP-valget. Vi har sparet mange penge på selv at klistre valgplakater i 

forhold til at bestille færdige plakater. Der er sparet omkring 50.000 kr. på dette. 

Der skal afholdes generalforsamling i november måned i forhold til kandidater på det 

kommende valg. Der vil ligge en udgift i forbindelse med dette. 

 

d. Konservative Studerende 

Foreningen er genoprettet i Aalborg som en ny forening under Konservative studerendes 

landsorganisation. Der er ca. 10 folk, der er omkring foreningen. Der er meget arbejde i at 

promovere foreningen, at hverve nye medlemmer mm. Der planlægges hvervekampagner i 

forbindelse med universitetets studiestart til september. Niklas Verne er valgt som formand 

og Valdemar er næstformand. Foreningen appellerer bredt til borgerlige unge. 



Valdemar inviteres med til fremtidige bestyrelsesmøder. 

 

 

3. Opstart og køreplan KV25 

Der nedsættes en kampagneleder og et valgudvalg. Valgudvalget får mandat til at planlægge 

kampagnen mere detaljeret og til at uddelegere opgaver. Vi er opmærksomme på, at der er to spor i 

valgkampen; et politisk og et organisatorisk. 

Der skal tegnes et organisationsdiagram over kampagnen. 

Det vil være en fordel, hvis en ny kandidat får tildelt en mentor/bedste ven, så man som ny kandidat 

føler sig i trygge rammer. Vi arbejder på, at hver kandidat får egen kampagneleder. 

Det vil være godt at få formuleret et værdigrundlag for valgkampagnen, ligesom der skal udfærdiges 

en kandidatkontrakt. 

Meld tilbage til Peter indenfor en uges tid i forhold til, om man har interesse i at deltage i 

valgudvalget. Uanset hvad bliver der opgaver til alle og brug for alles indsats. 

Lige nu er Peter Brix, Søren Faurholt, Christian Strier, Michael Thorvig og Line Rishøj på listen over 

interesserede. 

For KU er det vigtigt at kende sin position, og der skal laves aftaler omkring samarbejdet mellem 

bestyrelsen og KU. Vi forestiller os at en fra valgudvalget har den primære kontakt med KU. 

Peter laver et oplæg til køreplan og et udkast til organisationsplan, som efterfølgende sendes til 

bestyrelsen. 

 

4. Opstart og køreplan FV2x  

Vi lader os inspirere af planen for KV25 

 

 

5. Arrangementer Q3/Q4  

Der er arrangement med Per Stig Møller den 10. oktober. Det afholdes på Create ved havnen. Der 

sendes invitation ud til arrangementet snarest.  

Mikkel Vest vil gerne stå for en madlavningsarrangement i det nye år. 

Generalforsamling vedr. kandidatopstilling i november. Til generalforsamlingen vil vi gerne have et 

”kulturelt” indslag, der evt. kan gøre arrangementet ekstra attraktivt for medlemmerne.  

 

 

6. Landsråd 2024 

a. Status på tilmelding  

Der er frist for tilmelding i slutningen af august. Størstedelen af bestyrelsen er tilmeldt. 

 

b. Gennemgang af indstilling  

Indstillingen er afsendt 

 

c. Praktik 

KU vil gerne have kørselslejlighed til 6-8 personer 

 

7. Eventuelt  

Vi skal have fundet en fast løsning på opbevaring af valgmateriale. 

Lene har undersøgt mulighederne for kommunal støtte til et foreningslokale, men det kan man ikke 

få som politisk forening. 

René tilbyder, at valgmateriale kan opbevares på hans værksted. 



Lene undersøger mulighederne for at leje lokalerne hos hende både mhp. opbevaring af materialer 

og mhp. at benytte det som foreningslokale. 

 

Næste møde er mandag den 26. august. 

Derefter er der møde torsdag den 26. september, hvor mødet afholdes hos Lene på 

Christiansmindesvej. 

 


